
 

  

 

  

 
 

 

 

Referat af generalforsamlingen i Troense Beboerforening 
Torsdag den 19. marts 2024 i sognehuset 

 

1. Velkomst 

Anja Dam Harden bød velkommen til de fremmødte til repræsentanter for bestyrelsen. 

 

2. Valg af dirigent 

Lars Hansen blev valgt som dirigent. Han konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt 

indvarslet i det husstandsomdelte Beboerblad og på Facebook. Generalforsamlingen blev 

herefter afholdt efter dagsordenen ifølge vedtægterne. 

 

3. Aflæggelse af bestyrelsens beretning  

Anja Dam Harden aflagde beretning om foreningens aktiviteter siden sidste generalforsamling. 

Der henvises til beretningen. der kan ses i sin helhed på foreningens hjemmeside. 

Fremlæggelsen blev suppleret med en billedfremvisning omhandlende de enkelte punkter og 

opfordrede generelt til, at man stiller op bestyrelsen 

 

Anja Dam Harden afsluttede med tak til den siddende bestyrelse samt til byens borgere hvor 

der opfordres til at flere vil stille op til bestyrelsen. 

Beretningen afstedkom følgende bemærkninger: 

- Der blev peget på fortsatte problemer med kørsel med høj hastighed i byen og specielt det 

sidste stykke af Slotsalleen og det generelle behov for etablering af bump – hvilket på trods 

af tidligere henvendelser ikke er sket grundet kommunes økonomi for området. 

Med disse bemærkninger blev beretningen godkendt. 

 

4. Aflæggelse af regnskab 

Camilla Silfverberg fremlagde regnskabet. Regnskabet kan ses på foreningens hjemmeside. 

Der har været en mindre fremgang i medlemmer, hvilket tilskrives muligheden for indbetaling 

via Mobilepay, men der er stadig færre medlemmer end forrige år.  

- Der blev peget på vigtigheden af synlighed i forbindelse med kontingentopkrævningen. 

 

Bestyrelsen har arbejdet med synlig bl.a. også på de sociale medier men også mulighederne for 

en ny måde af opkræve kontingent har været drøftet. 

Regnskabet blev godkendt uden yderligere bemærkninger. 

 

5. Fastlæggelse af kontingent 

Kontingentet blev vedtaget til fortsat at være på 50 kr. pr. person om året. 

 

6. Valg til bestyrelsen 

Følgende personer blev valgt: 

 

Lotte Theilsø valgt for 2 år 

Lene Hvid Kristensen valgt for 2 år 

Nicolaj Madsen valgt for 2 år 

 



Anja Dam Harsen genvalg for 2 år 

Keld Bo Larsen genvalg for 2 år 

Regitze Lauenborg genvalg for 2 år 

Eske Ramvad genvalg for 2 år 

Diana Ørgaard Bentsson Jensen valgt for 1 år 

 

 

7. Valg af forperson 

Anja Dam Harden blev genvalgt som forperson 

 

8. Valg af to revisorer 

Erik Dahl blev genvalgt og Knud Helles blev valgt. 

 

9. Indkomne forslag 

Ingen. 

 

10. Eventuelt  

- En deltager pegede på, at pladsen overfor Storms Hjørne ikke hedder ”Torvet” men, at den 

(også) hedder Storms hjørne. 

- Der blev efterspurgt nyt om Jacobsens Plads – det blev oplyst, at der har været taget 

kontakt til grundens ejer Niel Højlund om mulig adgang til arealet for byens borgere, dog 

uden et konkret resultat. 

 

- Anja Dam Harden afsluttede generalforsamling med at rette tak til bestyrelsen- men 

samtidig også en stor tak til Knud Helles for dennes utrættelige og store indsats som 

formand for foreningen og dermed for byen og fællesskabet igennem alle årene. Anja Dam 

Harden meddelte i den forbindelse, at bestyrelsen har valgt at gøre Knus Helles til 

æresmedlem i hvilken forbindelse hun overrakte et fint diplom samt tilhørende blomster, 

hvor hun på ny takkede for den store indsats, som Knud Helles, der nu kan transformeres 

over på sit andet ”hjertebarn”; foreningen Tranquebar. 

Knud Helles takkede for æren og ordene og udtrykte sit håb for at arbejdet i foreningen 

kunne fortsætte ufortrødent til gavn for lokalsamfundet  

 

Dirigent: Lars Hansen 

 

 

Referat: Hanne Mosegaard 


